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Acta de la Coordinadora 

Dia:  1/3/2023 
 
Hora: 21 h 
 
Assistents:  
Escola: Mia, Estela 
Junta: Albert, Juan i Xalesta 
19 famílies 
 
 
Ordre del dia: 

1. Benvinguda  

2. Respostes als temes plantejats per les famílies 

 

 

Desenvolupament de la sessió 

1. Benvinguda 

La Coordinadora és un espai per parlar de preguntes i propostes relacionades amb l'escola i el 

projecte pedagògic. 

Els temes relatius a l’espai de migdia es poden plantejar a la junta per tractar a les AFA obertes. 

En el cas dels temes que s’han plantejat amb relació a l’espai de migdia, ja s’estan treballant 

actualment amb l’escola i la Cooperativa i es farà un retorn a les famílies el més aviat possible. 

Aquest any s’han recollit els temes a tractar a la Coordinadora des del Participa, la plataforma 

digital de participació de la comunitat escolar, i també per mitjà de les delegades. Es poden 

consultar les preguntes i les respostes per part de l’escola sense la necessitat de registrar-se a la 

plataforma. Des de la junta avaluarem aquest nou sistema per valorar la seva continuïtat o 

possibles canvis.  

Des de la junta llegirem les preguntes que ens heu fet arribar. Quan llegim la pregunta les 

delegades o famílies que heu portat aquest tema podeu explicar amb més detall quina és la 

consulta. 

 

 

 

http://participa.angelsgarriga.net/
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2. Respostes als temes plantejats per les famílies. Podeu trobar publicats els temes, les 

respostes i valoracions fetes al Participa en qualsevol moment. 

 

1. Lectoescriptura (consulta els 3 temes relacionats al Participa: Aprenentatge de 

lectoescriptura, Lectoescriptura, Lectoescriptura) 

Hi ha tres preguntes relacionades amb aquest tema. Es llegeix el literal de les preguntes rebudes: 

Hola, m'agradaria saber com s'està treballant la lectoescriptura a Ed. infantil. Algunes families 

tenim la sensació de no haver continuació amb la feina feta el curs passat. 

A nosaltres ens agradaria conèixer quina és la progressió de l'aprenentatge de la lectoescriptura 

que tant activament van iniciar a P3. Gràcies! 

A P3 els infants va començar una feina de lectoescriptura a partir dels seus noms i del projecte 

de la classe. Ens agradaria saber com es continua aquesta feina a EI, amb quines propostes, si hi 

ha algun moment de l'horari setmanal on es treballi aquest tema en concret. 

Explicació i comentaris de famílies o delegades assistents 

Una mare comenta que a P4 i a P5 es parla molt de la lectoescriptura. A P3 i P4 es va fer una 

feina molt emocionant pels infants i ara sembla que la feina s’està alentint o que no arriba a les 

famílies. 

Un pare comenta que abans la seva filla tenia una motivació per escriure i ara ja no la té, ara li 

interessa més la pintura. Una mare comenta que hi ha preocupació per la progressió. 

Un pare creu que és un problema que no ha de preocupar perquè hi ha marge fins 2n per assolir 

l’aprenentatge, segons el currículum. Una mare diu que sí que ha vist evolució en la seva filla. 

Explicació de l’escola 

El Cicle Infantil s’està reconfigurant, a causa dels canvis de mestres aquest curs. Tot i així es 

treballa de la mateixa manera, a partir de les lletres del menú. Aquest any s’ha recuperat el 

projecte grans-petits en lectoescriptura amb molta força, utilitzant el nom de la disfressa. Els 

infants estan on toca, no hi ha motiu de preocupació. Potser abans l’evolució era més ràpida, 

però volen avançar amb seguretat perquè les tres mestres són noves i poc a poc es van adaptant. 

Hi ha un seguiment i una formació sobre les mestres noves. No es fan reculls de fitxes i potser 

per això no arriba a les famílies, però la lectoescriptura és present sempre (a l’hort, etc.), està 

sempre en el fons de l’aula. També és present als ambients, i a més a més, aquest curs es fa 

llibreta d’ambients compartida amb els grans.  

Els grans comenten que hi ha molta evolució i motivació per part dels petits, segons el què veuen 

al projecte grans-petits. Des de l’escola també es veu motivació. S’ha de tenir en compte que 

l’emoció de P3 per les lletres ja no hi és, perquè és una emoció puntual que passa. Però l’interès 

continua, i el marge per consolidar aquest tema és 2n de primària, és a dir, hi ha marge per 

assolir el coneixement.  

Els canvis de 3 a 6 anys no són tan visuals ni tan ràpids, i l’escola considera que no cal córrer, i 

que s’assolirà el coneixement segur. D’ara a final de curs es veurà un canvi. No cal preocupar-se 

ja que la lectoescriptura no és ràpida. No es considera que a I4 o I5 ha de saber llegir perquè 

aleshores es genera estigma.  

https://participa.angelsgarriga.net/assemblies/EnXarxaProposem/f/2254/meetings/2910
https://participa.angelsgarriga.net/assemblies/EnXarxaProposem/f/2255/proposals/35811
https://participa.angelsgarriga.net/assemblies/EnXarxaProposem/f/2255/proposals/35811
https://participa.angelsgarriga.net/assemblies/EnXarxaProposem/f/2255/proposals/35820
https://participa.angelsgarriga.net/assemblies/EnXarxaProposem/f/2255/proposals/35823
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És un tema que també es pot parlar a les entrevistes amb les tutores. A I3 hi ha 18 infants, cosa 

que permet que hi hagi molta atenció a cada un d’ells. 

De totes maneres, des de l’escola es farà una reflexió, però consideren que s’està fent bé. És 

molt important que no perdin les ganes d’atrevir-se a escriure, i el pas d’ajuntar les lletres és 

molt difícil. Des d’I3, es treballa amb els infants que es detecta que tenen alguna dificultat.  

 

2. Jocs al pati sense gènere  (consulta el tema al Participa) 

Pregunta rebuda 

M'agradaria saber si és possible dinamitzar el joc que tenen els infants a l'escola a l'hora del pati 

i re-dirigir-lo de forma que no es caiguin en estereotips de gènere i que juguin sempre separats 

els nens i les nenes. 

Explicació de l’escola 

No es considera des de l’escola que hi hagi estereotips de gènere al pati, ja que han observat 

que el joc és molt divers. Hi ha una gran diversitat de patis i l’oferta no és gens estereotipada, 

es considera que no hi ha marge per millorar-la més. A CI sol haver-hi una etapa que el joc es 

separa per gènere, però després nens i nenes tornen a jugar junts. 

Al pati cada dia hi ha coses diferents: patins, pati tranquil, malabars, sense res, mans, peus, jocs 

de taula, gegants, etc. En el cas del grup de petits ho distribueixen les mestres, en canvi el grup 

de grans ho trien els infants per assemblea. El sistema és el mateix al pati del matí i a l’espai de 

migdia.  

A l’hora del pati hi ha jocs amb lluites, etc. i les mestres hi intervenen, però també cal tenir en 

compte que és necessari un cert contacte físic.  

 

3. La guerra i la pau  (consulta el tema al Participa) 

Pregunta rebuda 

M’agradaria saber com es tracta i quines accions es fan des de l’escola sobre el tema de la guerra, 

especialment la guerra a Ukrania, que es notícia cada dia i el tema surt sovint a casa i en parlem. 

Explicació de l’escola 

Com a tema monogràfic no s’ha parlat. Es treballa el tema el Dia de la pau o quan hi ha conflictes 

entre els infants. 

 

4. Comunicar els canvis de professors durant el curs  (consulta el tema al Participa) 

Pregunta rebuda 

A principi de curs, es fa una reunió per conèixer els professors dels nostres fills, però durant l´any 

han passat un parell per castellà i anglès. Sense nosaltres saber res. Estaria bé assabentar-nos 

qui són, no cal avisar per una baixa de quinze dies, però quan és una baixa definitiva estria bé 

saber-ho. Gràcies. 

https://participa.angelsgarriga.net/assemblies/EnXarxaProposem/f/2255/proposals/35815
https://participa.angelsgarriga.net/assemblies/EnXarxaProposem/f/2255/proposals/35818
https://participa.angelsgarriga.net/assemblies/EnXarxaProposem/f/2255/proposals/35819
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Explicació de l’escola 

Actualment cada mes saben si continuen o no dues baixes de mestres. Creuen que ho haurien 

d’haver comunicat abans a les famílies, però es tracta de dues baixes concretes i complicades 

que no se sap quan s’acabaran. Es puntualitza que el projecte se segueix igual independentment 

de les mestres. 

 

5. Pas a l’institut  (consulta el tema al Participa) 

Pregunta rebuda 

Algunes famílies han mostrat interès per conèixer com els va el pas a institut als infants de 

l'Àngels Garriga, si pogués ser a través de testimonis. 

Explicació de l’escola 

L’escola ha preparat un vídeo de diferents famílies i infants que van a diferents instituts públics, 

privats i concertats, amb infants que els ha anat bé i altres que no tant. Es comparteix el vídeo. 

L’escola està valorant, amb el consentiment previ d’infants i famílies, si compartir l’enllaç del 

vídeo amb totes les famílies. 

 

6. Límit de pantalles  (consulta el tema al Participa) 

Pregunta rebuda 

Preferiria que es limités l'ús de pantalles a l'horari de migdia. Són molts (o tots) els dies que miren 

vídeos o escolten música que no passa cap filtre. No dic que això no es faci mai, però un dia a la 

setmana i amb una planificació prèvia crec que seria més adient. Moltes gràcies. 

Explicació de l’escola 

S’està parlant amb la Cooperativa, però això només passa amb canvis de monitors o monitores 

a cicle superior. Els infants posen els vídeos prenent el pèl a nous monitors però s’intenta frenar. 

Es fa una formació inicial a tot el monitoratge, on també hi assisteix l’escola, explicant com ha 

de ser la intervenció a l’espai de migdia, que inclou aquesta qüestió.  

 

7. Tradicions i celebracions  (consulta el tema al Participa) 

Pregunta rebuda 

M'agradaria convidar a la reflexió sobre com es porten a terme a l'escola algunes celebracions o 

tradicions. Per una banda Nadal, l'aparició dels fumeres en forma d'ulls que "vigilen" per tota 

l'escola condicionant el comportament dels infants. D'altra banda el Carnestoltes i 

específicament del seguiment o no de les directrius donades per la seva celebració no haurien de 

sorgir actituds que puguin "assenyalar" als infants que decideixen no participar. 

Explicació de l’escola 

No passa res si un infant no porta la consigna, no és obligatori portar-la ni s’assenyala als infants 

que no la porten. Amb relació a les fumeres, és una tradició que fan els infants grans, és una 

https://participa.angelsgarriga.net/assemblies/EnXarxaProposem/f/2255/proposals/35826
https://participa.angelsgarriga.net/assemblies/EnXarxaProposem/f/2255/proposals/35824
https://participa.angelsgarriga.net/assemblies/EnXarxaProposem/f/2255/proposals/35822
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qüestió tradicional cultural. Es té en compte el nom de la classe a l’hora de fer-les, i els infants 

de cicle superior ho valoren molt positivament. És un joc. Igual que el pessebre, els personatges 

els trien ells, no es vol tractar cap tema religiós. És un joc per trobar les fumeres, no hi ha el 

missatge de que s’està vigilant el comportament, en absolut. Es penjarà el tema fumeres a la 

web. 

 

8. Educació sexual i sentit crític amb les TIC  (consulta el tema al Participa) 

Preguntes rebudes 

Potenciar l'ed. sexual desde ben petits. La familia té un paper principal en tractar aq. temes, però 

seria bo que els nens tb ho tractin de manera comuna a l'aula. Hi ha una manca d'ensenyament 

sobre el tema i paral.lelament cada vegada hi ha més infants que tenen accés a continguts 

sexuals. Això tb lliga amb la proposta de dotar-los d'eines per poder discernir les infos que reben 

constantment per tal que tinguin un bon criteri i sàpiguen filtrar i diferenciar tot el bombardeig 

d'imputs. 

Trobo molt interessant conèixer en profunditat com es treballa i s'acompanya la sexualitat des 

de l'escola: coneixement, experimentació, límits, dret a decidir, descoberta i autoconeixement 

del cos, etc. No sé si des de l'escola (o a través d'alguna entitat) s'està treballant aquest tema 

tan important. 

Explicació i comentaris de famílies o delegades assistents 

Una mare de CSB comenta que hi ha conflictes per aquest tema a CS i li agradaria saber com es 

treballa. 

Explicació de l’escola 

Als cicles infantil i inicial es treballarà aquest tema a través d’uns tallers a partir del llibre El meu 

cos és meu i uns materials específics. A cicle superior es treballarà amb llevadores del CAP. És un 

iniciativa de la comissió de gènere, que és mixta escola-AFA. 

A part d’això, és un tema que també es treballa durant el dia a dia des de l’escola quan va sorgint.  

També es comenta que s’han fet xerrades de la comissió de gènere per famílies on hi ha hagut 

molt poca assistència.  

A CSB han passat en un trimestre 6 mestres diferents i hi ha hagut moltes faltes de respecte per 

part dels infants, fins i tot als monitors i monitores. S’està treballant sobre aquesta situació i la 

tutora s’ha reunit amb les delegades de la classe per tal d’explicar la situació i fer-ne seguiment. 

Actualment se segueix treballant sobre la situació però ja s’ha reconduït.  

 

9. Dificultats i reptes de l'escola  (consulta el tema al Participa) 

Pregunta rebuda 

M'agradaria reflexionar sobre les dificultats que està trobant l'escola per dur a terme el projecte 

educatiu i els reptes que tenim com a comunitat educativa (escola, famílies, infants, etc.) 

 

https://participa.angelsgarriga.net/assemblies/EnXarxaProposem/f/2255/proposals/35825
https://participa.angelsgarriga.net/assemblies/EnXarxaProposem/f/2255/proposals/35839
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Explicació de l’escola 

Quan hi ha reptes es troben traves, i és normal. Falten mans per atendre les situacions que hi 

ha a l’escola, sobretot per qüestions relacionades amb les necessitats educatives especials i amb 

la implantació del Decret que regula aquest tema.  

 

10. Necessitats educatives especials i oportunitats  (consulta el tema al Participa) 

Pregunta rebuda 

M'agradaria conèixer com s'acompanya a l'infant amb necessitats educatives especials i al grup 

per tal que aquesta realitat esdevingui un context d'oportunitat. 

Explicació de l’escola 

Ara a les classes entra una persona del Consorci per detectar dificultats en el nivell d’oralitat a 

P3, és un inici del desplegament del Decret d’inclusió. 

Es treballa amb el grup, amb reunions i assemblees, quan hi ha un infant amb necessitats 

educatives especials, ja que el grup ha d’estar treballat quan l’ha d’acollir. Per exemple, es parla 

de l’espectre autista amb el grup, ja que els infants han de saber com actuar. Cal paciència pel 

grup i les seves famílies. 

 

11. Rendiment escolar cicle mitjà i superior  (consulta el tema al Participa) 

Pregunta rebuda 

S’ha  notat un retard, en general, en l'adquisició de nous aprenentatges pel fet del confinament? 

Em dona la sensació de que els alumnes hauríen d'estar aprenent coses més avançades pel curs 

que estan, però que encara van aprenent coses del curs anterior. Però no sé si és una sensació 

meva o és una realitat i per això m'agradaria que respongués l'escola. 

Explicació de l’escola 

Al primer trimestre hi ha molta diferència de nivell i com que és cíclic, cada vegada es torna a 

treballar. Al 2n trimestre ja es va posant tot a lloc i el nivell es va igualant, però ja es treballa 

tenint en compte això. La pandèmia va afectar al nivell, tot i que aquest curs ja no es nota tant. 

Tot i així, des de l’escola es considera que s’està seguint el currículum. 

 

12. Pujada famílies  (consulta el tema al Participa) 

Pregunta rebuda 

Proposo que el dia de pujada de les famílies a l'aula, el berenar que facin els nens sigui de fruita, 

i així sigui inclusiu per tots els nens i a més potenciem una opció saludable, seguint la línea de 

potenciar la fruita al mig matí. 

 

 

https://participa.angelsgarriga.net/assemblies/EnXarxaProposem/f/2255/proposals/35840
https://participa.angelsgarriga.net/assemblies/EnXarxaProposem/f/2255/proposals/35841
https://participa.angelsgarriga.net/assemblies/EnXarxaProposem/f/2255/proposals/35845


7 
 

Explicació i comentaris de famílies o delegades assistents 

Un pare pregunta com és que es preparen entrepans a la pujada de famílies si s’està potenciant 

el menjar saludable. A més, oferir un berenar de fruita seria més inclusiu, ja que es tindria en 

compte als infants amb intoleràncies alimentàries.  

Explicació de l’escola 

Normalment es prepara fruita i entrepà, de la mateixa manera que es fa per Setmana Santa, que 

es prepara fruita i mona. No els sembla bé que només hi hagi fruita perquè hi ha infants que no 

els agrada i es tracta d’un acte festiu per ells. Als infants amb intolerància al gluten se’ls prepara 

l’entrepà amb el pa adaptat. Poc a poc es va millorant en aquest aspecte, però és complicat que 

tothom s’hi senti còmode. 

 

13. Conflictes entre els infants  (consulta el tema al Participa) 

Pregunta rebuda 

Voldria saber com es treballa el conflicte entre infants a l'escola, com es té en compte la 

convivència entre iguals en el projecte educatiu, i si hi ha algun protocol en casos d'assetjament, 

bulling, etc. 

Hi ha un institut, exemplar la feina que fan. Hi ha alguna experiència similar a la nostra escola? 

Que en podríem aprendre? https://www.ccma.cat/324/el-meu-fill-no-te-amics-i-diu-que-es-vol-

morir-la-lluita-contra-lassetjament-escolar/noticia/3212272/ (Enllaç extern) 

Explicació i comentaris de famílies o delegades assistents 

Una mare de CSB considera que de seguida en posa la paraula bullying i que s’ha de ser més 

acurat en l’ús del terme.  

Una mare considera que cal tenir en compte també el patiment de les famílies d’infants que 

solen generar conflictes, ja que es troben també en una situació difícil.  

Explicació de l’escola 

Alguns conflictes venen per infants amb necessitats educatives especials. Es treballa cada dia i 

es prioritza que tothom estigui bé, si fa falta es paren classes o el que s’estigui fent. Es treballa 

individualment i en grup. 

Per exemple, a cicle mitjà hi ha capses de respecte. A cicle superior també es treballa amb els 

projectes de tolerància zero i respecte entre iguals. 

Davant d’un conflicte,  mai hi ha un càstig, però sí que hi ha una reparació, una conseqüència. 

Hi ha el projecte de convivència d’escola (2019). S’ha refet el projecte educatiu, es revisarà pel 

consell i es publicarà. En el projecte també consta que s’utilitzen els protocols que té el 

Departament. Per exemple, aquest any s’ha utilitzat dues vegades el protocol: una vegada per 

un docent i una altre vegada per un infant. 

Quan hi ha un cas molt conflictiu es convoca a delegades i si és necessari també a les famílies. A 

l’escola no es passa per alt que un infant estigui patint per un altre. 

https://participa.angelsgarriga.net/assemblies/EnXarxaProposem/f/2255/proposals/35831
https://participa.angelsgarriga.net/link?external_url=https%3A%2F%2Fwww.ccma.cat%2F324%2Fel-meu-fill-no-te-amics-i-diu-que-es-vol-morir-la-lluita-contra-lassetjament-escolar%2Fnoticia%2F3212272%2F
https://participa.angelsgarriga.net/link?external_url=https%3A%2F%2Fwww.ccma.cat%2F324%2Fel-meu-fill-no-te-amics-i-diu-que-es-vol-morir-la-lluita-contra-lassetjament-escolar%2Fnoticia%2F3212272%2F
https://participa.angelsgarriga.net/link?external_url=https%3A%2F%2Fwww.ccma.cat%2F324%2Fel-meu-fill-no-te-amics-i-diu-que-es-vol-morir-la-lluita-contra-lassetjament-escolar%2Fnoticia%2F3212272%2F
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Els infants s’han de barallar per aprendre a solucionar els conflictes, en aquests casos es parla 

en un espai discret. Si és un cas més greu, es parla individualment amb les mestres. El paper de 

la Mia és l’últim.  

L’escola demana que és important evitar l’enfrontament entre famílies, perquè això perjudica 

molt als infants. Des de l’escola ja es treballa i de manera prioritària.  

 

14. Formació mestres en acompanyament emocional  (consulta el tema al Participa) 

Pregunta rebuda 

Proposta de tema rebuda a través de les delegades d'EIB: 

Quina és l'organització/planificació interna que té l'escola per formar/actualitzar als/les mestres 

en noves eines per l'acompanyament emocional, intel•ligència emocional, psicològica, etc, amb 

una mirada més respectuosa, traient actuacions més de "l'escola abans" com treure'l de la classe 

si passa alguna cosa o conflicte. 

Explicació de l’escola 

L’escola està al dia amb aquest tema per mitjà de formacions internes. Fa dos anys es va fer una 

formació sobre emocions i es fa traspàs a les noves mestres que s’incorporen cada curs. És un 

tema important que està al projecte educatiu d’escola. 

Es va fer un monogràfic pels nous mestres sobre el projecte educatiu, que incorpora aquesta 

qüestió.  

Es treballa a través de l’empatia amb activitats a les classes, a través dels contes, etc. 

Per exemple, a P3 es treballa què els fa sentir bé i què no els fa sentir bé amb sociogrames, es 

fan moltes activitats en aquest sentit. 

 

15. Bancs a la sortida de l’escola  (consulta el tema al Participa) 

Pregunta rebuda 

Proposo que hi hagi un parell de bancs a la sortida de l'escola, amb prioritat per a les persones 

grans, embarassades… 

Explicació de l’escola 

Cal fer la petició a l’Ajuntament, des de l’escola no es pot fer res. La Comissió d’entorn escolar 

estarà a sobre d’aquest tema.  

 

16. Agraïments  (consulta el tema al Participa) 

Voldria agrair a tot l'equip de l'escola el seu esforç i dedicació. 

 

 

https://participa.angelsgarriga.net/assemblies/EnXarxaProposem/f/2255/proposals/35842
https://participa.angelsgarriga.net/assemblies/EnXarxaProposem/f/2255/proposals/35846
https://participa.angelsgarriga.net/assemblies/EnXarxaProposem/f/2255/proposals/35832
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17. Valoració del funcionament per cicles  (consulta el tema al Participa) 

Pregunta rebuda 

Proposta de tema rebuda a través de les delegades de CSA: 

M'agradaria saber, ara que ja ha passat una mica més de temps, si l'escola farà un retorn a les 

famílies, de la valoració que es fa del funcionament per cicles. Aquelles coses positives a destacar 

i les coses que s'han de millorar. 

Explicació i comentaris de famílies o delegades assistents 

Una mare explica que considera negatiu que com a famílies no hi ha cohesió de grup, al fer-se 

per cicles.  

Un pare comenta que a nivell de famílies no és tan intens però és més divers. 

Un pare comenta que es valora molt positiu des de cicle superior pels infants, que són els que 

porten més anys amb l’escola cíclica.  

Explicació de l’escola 

Es farà un retorn de la valoració de l’escola a les reunions finals de famílies. La valoració des de 

l’escola és molt positiva, i es recorda que el currículum està plantejat per cicles. 

Amb el què es gasta més energia és en fer grups, però es garanteix que almenys els infants van 

al grup amb un dels tres infants que van demanar de compartir grup.  

L’escola és conscient que això dificulta la cohesió de les famílies però es valora molt positiu pels 

infants i es prioritza aquest fet per sobre de la unió entre les famílies. S’observen guanys 

importants per l’aprenentatge, per la socialització, etc. 

 

18. Mestres a les hores del pati  (consulta el tema al Participa) 

Pregunta rebuda 

Ens agradaria conèixer com es gestionen les estones lliures (pati i migdia). És un espai on hi 

apareixen molts conflictes entre iguals i es reprodueixen dinàmiques i rols dominants, el 

professorat ha de tenir una participació activa i resolutiva, també, en aquests espais. 

Explicació de l’escola 

Es fa una reunió a principi de curs amb tot el monitoratge, es va a la una i es treballa 

conjuntament entre l’escola i la cooperativa. Alguns monitors no són fixos, sobretot els més 

joves. Tenim monitores que són mestres amb els petits, i això és una gran sort. 

Es veu diferència entre les monitores que són mestres i els monitors i monitores joves, però s’ha 

d’entendre que és un sector on hi ha molta mobilitat. 

 

https://participa.angelsgarriga.net/assemblies/EnXarxaProposem/f/2255/proposals/35836
https://participa.angelsgarriga.net/assemblies/EnXarxaProposem/f/2255/proposals/35838

